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國立陽明交通大學牙醫學院徵求院長候選人公告 

Solicitation for Dean Candidates of the College of Dentistry,  

National Yang Ming Chiao Tung University 

(延長公告至 111 年 11月 21日) 

111 年 10月 12日 

October 12, 2022 

一、依據本校學院院長選聘準則及本學院院長遴選辦法，公開徵求牙醫學院

院長候選人。 

 1. National Yang Ming Chiao Tung University now invites applications and 

nominations of qualified candidates for the Deanship of the College of 

Dentistry. 

二、候選人應具下列條件： 

(一)具有牙醫科學相關領域之教授資格。 

(二)具牙醫教育實質經驗與理念。 

(三)卓越學術成就、領導與協調溝通能力及行政經驗。 

(四)年齡除符合教育人員條例外，無其他限制。 

2. Qualifications： 

(1) Professor and professional background in relevant fields of Dentistry. 

(2) Substantial experience and creative insight in dental education. 

(3) Excellent academic achievement, leadership and administrative experience. 

(4) Age-eligible for an educator. 

 

三、推薦辦法： 

(一)可由他人推薦(須附當事人同意書)或自我推薦。 

(二)候選人應提供個人基本資料、學歷、經歷、著作及發明目錄、學術

獎勵、榮譽事蹟、治院理念及推(自)薦書等資料。 

3. Methods for Recommendation：  

(1) Candidates may self-nominate, and nomination is open to all. 

(2) Candidates should provide basic information, academic qualification, 

experience, publication list, patent list, academic award, honorary deed and 

recommendation (or self-recommendation) letter.  
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四、請候選人應備妥資料(紙本資料及電子檔光碟各乙份)於 111 年 11 月 21 日

下午 5時前(以郵戳為憑)掛號郵寄至本會： 

112304臺北市北投區立農街二段 155號(陽明校區) 

國立陽明交通大學牙醫學院院長遴選委員會 收 

聯絡電話：(02)2821-2943  陳小姐 

E-mail: wh65255@nycu.edu.tw 

4. Deadline and Mailing Address:  

To apply, please submit the above-mentioned information, before Friday, 

21th November 2022 by registered post to No. 155, Section 2, Linong Street, 

Beitou District, Taipei, Taiwan (112304), received by the Dean Selection 

Committee of College of Dentistry, National Yang Ming Chiao Tung 

University. 

 

◎For more information, please contact the Dean Selection Committee of 

College of Dentistry, National Yang Ming Chiao Tung University. 

Tel: (02) 2821-2943 , E-mail: wh65255@nycu.edu.tw 

 

國立陽明交通大學牙醫學院院長遴選委員會 敬啟 

The Dean Selection Committee of College of Dentistry, National 

Yang Ming Chiao Tung University 
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